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VÄSTERÅS         

Avdelning 065                                        

Org.nr 878002-2151 

  

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 

 

Tid och plats: 

 

 

221130 kl 13:00-15:00 

Fysiskt 

 

Delges: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Adjungerade: 

Elin Cederberg 

Pernilla Fahlén  

Dijana Iveta Sörell (frånvarande) 

Emma Ivsjö  

Susanne Moell  

Jonathan Söderberg  

Andjela Blagojevic 

Robin Andreasson 

Bia Rinaldo 

Elin Piispanen (frånvarande) 

 

Valutskottet: Anna-Karin Juhlin 

(frånvarande), Birgitta Romeling, Sara 

Ström (frånvarande) 

                

 

§ 91 Sammanträdets öppnande  

Ordförande öppnar sammanträdet.  

 

§ 92 Dagordningens godkännande 

Styrelsen godkänner dagordningen 

 

§ 93 Val av justerare för mötet 

Styrelsen väljer ledamot Bia Rinaldo 

  

§ 94 Föregående protokoll 

Inga synpunkter från tidigare protokoll 

 

§ 95 Information   

    Aktuellt:  

 

CESAM-information: Förslag från stadsdirektör till TF chef på IFF är Magnus Edström.      

Översyn av skyddsombudets roll i KIA fortsätter.  

Kiasupportern vill ta bort ta bort skyddsombudens ansvar av att godkänna varje ärende i KIA, 

efter att chefen gjort sin del. 

• Smidigare flöde, cirka 1800 ärenden skulle kunna godkännas. 

• Ombuden får fortfarande mail om ärenden, när dom blir valda som ombud vid 

registreringen. 

• Ombuden kan fortfarande gå in manuellt och läsa alla ärenden inom sin behörighet. 

 



Sida 2 av 3 

 

 

• Nya & avanmälda ombud:  

AVANMÄLDA: Ett ombud har avanmält sig på 

stadsledningskontoret. Ett har avanmält sig på KIFF.  

NYA OMBUD: ett nytt ombud på IFF, Jonasborg.  

• Medlemsförändringar: Vid protokollets nedtecknande är vi 1002 

medlemmar.  

• Medlemsärenden: Ett medlemsärende på BUF, 1 på VOF och 1 på IFF 

• Rekryteringar: Stadsledningskontoret 1 st, HR-chef och direktör IFF,  

chefsrekryteringar VOF 2 st, enhetschef VIR, Avdelningschef Gryta. 

   

§ 96 Ekonomi 

 Kassör går igenom ekonomin. 

 

§ 97 Medlemsutveckling/utbildningar:  

 

Information från ordförandekonferensen. Hur vi planerar vi fler            

utbildningar för ombuden/skyddsombuden för skyddsombuden. Styrelsen 

kommer under 2023 genomföra kombinerade utbildningar, där vi delvis har 

ordinarie utbildning via utbildningsverksamheten men även kombinera det med 

egna utbildningar som innehåller arbetsmiljö, samverkansavtalet och lokala 

kollektivavtal.  

 

Julkalendern drar igång 1/12. Vi utökar med fler priser till medlemmar. 

 

§ 98 Beslutsärenden 

 

• Förslag till beslut: Att föra över våra fonder till bankkontot. 

                                        Beslut: Styrelsen godkänner enhälligt förslag till beslut. 

 

• Förslag till beslut: att styrelsen ska utöka med egna utbildningar för 

skyddsombuden.  

                                        Beslut: Styrelsen godkänner enhälligt förslag till beslut. 

 

 

 

§ 99 Övrigt 

• Nyhetsbrevet:  Ett brev kommer skickas ut i januari månad.  

• Årshjulet: Tas upp på planeringskonferens 2023. 

• Opinionsgruppen: En insändare om friskvård skriven av oss finns i 

VLT.  

• Jämställdhetsansvarig: Vid ombudsträffen i november informerade 

jämställdhetsansvariga Robin och Andjela information om 

diskrimineringsgrunderna. Arbetet fortsätter under 2023  

• Rutin förvaltningsombud: Då styrelsen har intresse att ta del av hur 

det fungerar på de olika förvaltningarna i staden så är förslaget att 

alla förvaltningsombud/huvudskyddsombud deltar via teams innan 

styrelsemötet och kort går igenom vad som händer på respektive 

förvaltning. 

  

 

 



Sida 3 av 3 

 

Förvaltningsombud info:  

 

o VOF: Omorganisation. Riskbedömning på chefsnivå. I december sker 

riskbedömning på enheterna.  

o BUF: Ett mailutskick har gjorts av huvudskyddsombud till alla 

instruktörer och obehöriga lärare. AME övergår till IFF från  BUF.  

o KIFF: Familjecentrum planerar att byta lokaler. Riskbedömning har 

genomförts.  

o IFF: Hussam tas bort. Tv:n med vision-information är igång med 

nyhetsbrev och utbildningsdel.  

o SLK:  Employer branding kommer att läggas under 

Rekryteringsenheten.  

o TFF: Mex flyttar till SLK. Arbetsmiljöarbete på fastighetsenheten 

fortsätter. 

o Skultuna: Det framgår att HR-chef har sagt upp sig. Ingen chef-

rekrytering.  

o Miljö & Hälsa:  

o Stadsarkivet:  

o Överförmyndarnämnden: Stora besparingar som påverkar 

medarbetare. 

o Stadsbyggnadsförvaltningen: Starta upp ytterligare samverkan i 

januari.  

 

§ 100 Till nästa möte den 16 december 13.30 – 16.00 

 

Vid Protokollet 

 

 

 

_____________________________ 

Robin Andreasson, sekreterare 

 

 

_____________________________  _____________________________ 

Bia Rinaldo, justerare Elin Cederberg, ordförande 

 

 


